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Condemnat a 7 anys de presó per
violar i maltractar la seua Oon. 
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Ortega descarta supr¡mir municipis però
af¡rma que hauran de Gompart¡r serve¡s
Defensa eliminar les diputacions per desenvolupar les vegueries ll Veu electoralista la proposta de
Rubalcaba, que ahir va assegurar {1ue sense les corporacions provincials s'estalviarien 1.ü)0 milions

u. mnníntz
I LLEIDA I La vicepresidenta del
Govern, Joana Ortega, va des-
cartar ahir suprimir municipis
per reduir el dèficit públic, com
s'ha fet a Grècia o ltàlia, però
va advertir que alguns hauran
de compartir més seweis. "Cal
obrir un diàleg seriós perquè
tots els municþis no poden tin-
dre de tot. Si un té una escuela-
bressol, el del costat haurà de
tindre una escola de primària i
un altre, un centre de secundà-
ria",va øçlicar Ortega.Així, la
vicepresidenta va assenyalar que
durant els últims anys s'han fet
inversions en serveis "exage-
radament forts" que ara no es
poden mantindre. "Algunes ins-
tal'lacions estan en desús per-
què no es pot pagar la calefac-
ció, el personal o l'aigua de la
piscina", i va defensar que la
gent pot desplaçar-se "cinc o deu
minuts" per utilitzar una pres-
tació si no es troba al seu muni-
cþi.

Diputacions

Quan se li va þregrrntar sobre
la supressió de les diputacions,
la democristiana va recordar que
està a favor que aquests orga-
nismes desapareguin i va apun-
tar que la voluntat del Govern
és aplicar la seua pròpia políti-
ca territorial i desplegar la llei
de vegueries, actuatnent apar-
cada.A més, Ortega va destacar
que la proposta del candidat so-
cialistâ a les eleccions del 20-\
Alfredo Pérez Rubalcaba, d'eli-
minar les diputacions és "pur
electoralisme" i va afegir que
no té sentit que mentre que ell
aposta per aquesta mesura "el
seu partit'va negar fa quatre di-
es qualsevol diàüeg per avançar

en la supressió de les diputaci-
ons".

Finalment, la vicepresidenta
també es va mostrar favorable

Ortega i el delegat del Govern, Ramon Farré, es van reunir amb exalcaldes del Segrià i les Garrigues.

a estudiar una reordenació dels
consells comarcals per evitar
l'excés d'administracions. "No
té la mateixa funció el consell
de la Noguera que el del Barce-
lonès. En l'àmbit de Barcelona,
un ciutadà.arriba a tiúdre vuit
nivells d'adì¡inistració", va de-
nunciar.

Per la seua part, Rubalcaba
va insistir ahir en la idea de su-
primir les diputacions i va asse-
gurar que això suposaria un es-
talvi de 1.000 milions d'euros i
1.000 càrrecs públics. "Si hem
de.discutir on tallem, ent¡e t¡eu-
re mestres o metges i treure di-

putats provincials, prefereixo
els diputats", va afirmar Rubal-
caba. De tota manera, la pro-
posta del líder socialista ha ge-
nerat divisió al seu partit. El pre-
sident andalús, José Antonio
Griñán, i el de la Diputació de
Badajoz,Yalentín Cortés, s'hi
han mostrat en contra.

D'altra banda, Ortega va as-
segurar que Oriol Pujol seria
"un excel.lent" número dos en
la candidatura de CiU per a les
eleccions generals, encar4 que
va apuntar que la decisió l'ha
de prendre CDC (vegeu-ne més
infonnació a la pàgina 1-7).

Advoca per cear '

una lleiper
regular més el

sou dãlcaldes

I Ortega va advocar ahir
per crear un marc legisla-
tiu que reguli més les re-
tribuiions que perceben
els alcaldes, tant els de pe-
tits municipis com dels
grans. Actualment, ja hi
ha unes recomanacions
de les associacions muni-
cþalistes que orienten els
municipis sobre els sous
que han de cobrar els re-
gidors. A més, el Govern
també concedeix ajudes
perquè els alcaldes de lo-
calitats de menys de 2.000
habitants puguin cobrar
un sou, però no n'hi ha
cap per als de més de
2.000.

Així, Ortega va apostar
per crear "una. norma
marc que marqul qurnes
han de ser les retribuci-
ons dels alcaldes i inten-
tant també que tothom es
pugui dedicar a la tasca
política", va afirmar. En
aquest sentit, va apuntar
que el Govern té prevista
"una llei de governs lo-
cals" que ajudarà a regu-
lar aquest aspecte.

Ortega es va retrnir ahir
a Lleida amb un grup
d'exalcaldes de petites po-
blacions.

[a regulació del

burca, un tema
pendent

ACTES

[a vicepresidenta
visita la festa
ma¡or de Cubells
ILLEIDA I Joana Ortega va aprofi-
tar ahir el seu pas per Lleida per
participar en la festa major de
Cubells. La vicepresidenta,
acompanyada pel delegat del
Govern, Ramon Farré, va visi-
tar l'ajuntament i va firmar al
Llibre d'Honor de la localitat.
DespÉs va particþar en un di-
nar de gennanor. Les festes de
Cubells duren fins diumenge. La vicepresidènta Ortega, en la seua visita a I'ajuntament de Cubells.

I La creació d'una nor-
mativa catalana per regu-
lar el burca als espais pú-
blics és un dels temes que
continua tenint pendènt
el Govem. En aquest sen-
tit, Ortega va explicar que
ja ha mantingut diverses
reunions amb responsa-
bles d'Ensenyament, In-
terior, Benestar i Salut per
tractar el tema i que a mit-
jans de setembre torna-
rà a fer-ho.

Ortega ja ha manifestat
en diverses ocasions que
la regulació del vel inte-
gral es tracta "d'una qües-
tió de llibertat i dignitat
de la dona".


